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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Marcus Möller
Ordförande JämF Nils Grimbeck

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare Felix ”Putt” Uddén väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Nils Grimbeck adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Putt har vart sjuk och missat NU. Han har kollat upp överenskommelsen kring
Focus mittendel med GU eftersom Han och rustmästare Gustav skall ha ett
möte med dem angående deras använde av denna.
Mikael har lett städandet av buren i helgen.
Gabriel har mejlat.
Victor har skrivit och rentskrivit protokollet för sektionsmötet.
Hugo har jagat folk som blivit invalda och sett till att de får sina mejladresser.
Erik har mejlat lite samt varit på KU och FUM.

§4.2 DP Dp har haft en DuP och har fixat med borden som kom i tisdags.

§4.3 F6 Det har vart en lugnt vecka för F6. De har bestämt ett tema till ET-rajet nu.

§4.4 FnollK FnollK har valt representanter till valberedningsprocessen.

§4.5 SNF SNF har kollar vidare på programeringsstugorna samt börjat planera för cock-
tailpartyt.

§4.6 Foc Foc fick vara kvar.

§4.7 FARM FARM har haft möte med Chalmers Rekrytering och Promotion. Deras vice
vd vill ha möte med Styret någon gång i vår.

§4.8 JämF Nils har vart på sitt första Jämmöte.
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§4.9 Access till buren Victor säger att JämF nog vill ha access till buren nu när de har grejer där.
Mikael berättar lite mer om hur vi skall hantera buren i fortsättningen. Han
säger att man inte skall förvara presenter i buren och kan man inte hålla ord-
ningen så kommer vi kanske behöva ta bort accesser. Det skall även finnas så
lite matvaror i buren som möjligt. Han berättar att det upptäckts silverfiskar
under städet. Man skall inte häller förvara mindre rester från arrangemang i
buren så som läskflaskor och chipspåsar. Jonas säger att Foc kan köpa sånt till
inköpspris.
Mikael säger att JämF nu har sina mensskydd i buren men säger att dessa skall
stå i den tänkta skåpslängan utanför Focus när den finns. Han dock att det
är rimligt att JämF har access tills dess. Även andra mindre föreningar som
har små grejer i buren kan få access. Sanna undrar om alla i JämF behöver
ha access. Nils svarar att det vore bra att så många som möjligt kan fylla på
lådorna när skydden tar slut Mötet tycker det är rimligt att hela JämF har
access. Erik frågar vilka som vi nekade access för några veckor sedan. Victor
svarar JämF men det tilläggs att det inte hade skydden i buren då.
Beslut: Att ge JämF access till skyddsrummet och buren.

§4.10 Lokalfrågan Mikael och Putt säger att de kanske skall ha möte med Nikola imorgon men det
är lite oklart. De skall då visa den preliminära planen. Planen är oförändrad
från den som har lagts upp förutom att det inte skall finnas mikrovågsugnar i
den nya delen längre. Tanken är att istället ha bokhyllor där med bland annat
Fantomentidningar.
Sanna frågar om någon vet något om ett mejl som hon fått angående att skriva
på ett kontrakt när man hyr Hilbert. Hon säger att det kommer gälla från och
med 13/10 och att man kanske skall betala deposition också. Lucas säger att
han har snackat med Gustav som har varit i kontakt med SG-Fysik. De har
sagt att det är för att slippa jaga folk. Sanna frågar vidare om man kan man
boka Hilbert som sektionsmedlem. Det sägs att man kan det på helgen eller
om man frågar väldigt snällt. Sanna undrar om det kan bli problem om folk
inte vet om den här förändringen. Jonas säger att det inte är en förändring för
någon annan än sektionsaktiva och tror därför inte att det kommer bli några
problem.
Putt frågar om det stämmer att REKO inte får hyra Focus. Det sägs att det har
vart en muntlig överenskommelse efter att någon av deras medlemmar urinerat
i en kastrull på Focus. Mikael säger att det känns oskönt att porta dem för
evigt. Lucas säger att det inte har förmedlats till dem och han tror det är för
att de skulle kunna bestämma över det själva.
Putt säger att han skall ta med sig Sannas frågor till mötet han skall ha idag
och ber om förtydligande om vad frågorna är. Sanna vill att han frågar om
man kan boka som vanligt om man pratar med dem och kring depositionen.
Hon tycker inte att det är inte tydligt i nuläget.

§5 JämF Nils säger att han är på många möten. Bland annat intuitionens jämstäld-
hetsråd där också bland annat prefekten/sektionens inspektor är med. Nils vill
gärna kunna ta med sig Styrets bild på jämställdhet till rådet. Han säger även
att de har funderat på varför det är svårt att hitta bland annat kvinnliga dok-
torander, och har nu kommit fram till att det påverkas av utbildningen. Rådet
har berättat om en fond som finns till för jämställhetsarbete. Den heter Genie
och ligger på ungefär 30 miljoner kr. Syftet med den är att skapa tjänster för
underrepresenterade grupper. Rådet är sugna på att få pengar därifrån för att
göra ett jämstäldhetsarbete. Nils har pratat med andra sektioner och de har
sökt och genomfört lyckade arbeten genom detta. Han säger även att en ansö-
kan bör gå via rådet. Han säger även att målet med ansökan kan vara riktat
åt jämstäldhets men även någon som angriper splittringen på sektionen. Till
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exempel för att se till att det finns någonting för alla sektionsmedlemmar. Det
är nämligen även så att kvinnor är överrepresenterade i den gruppen som inte
deltar mycket i sektionens verksamhet.
Nils frågar hur vi ser på jämställdhetsproblematiken. Mikael säger att vi genom
studentbarrometern har fått reda på att kvinnorna på TM inte känner att de
kan påverka sin utbildning, prata med lärare eller påverka sin studiemiljö. De
är även överrepresenterade bland folk som har hört kommentarer de mår dåligt
av. De mår även mycket sämre än männen på TM. Beatriz frågar om de mår
sämre än kvinnor på F. Mikael svarar marginellt. Sanna frågar hur många
kvinnor som går TM. Mikael säger att det är 14 personer som har svarat.
Örnen säger att det började 20 stycken i år. Nils säger att det finns en viss
problematik då det är Fysik intuitionens jämställdhetsråd men säger att vi
skulle kunna söka med Julie. Mikael säger att det är en hög grad kvinnor på
TM som vill bli forskare. Beatriz frågar vem som startade rådet. Nils svarar att
det var prefekten. Han ville anställa mer jämställt utan att diskriminera. Det
har tidigare anställts väldigt mycket mer män men det har blivit lite bättre sen
dess.
Mikael säger även att tjejer på F är minst taggade på att forska. Han skall
skicka informationen han har fått till JämF men säger att den inte är uppdelad
på kön. Nils säger att han skall kontakta Sara TC för att få bättre data. De
skall även försöka få en lunchföreläsning med henne.
Sanna frågar hur många kvinnliga föreläsare som TM har nu. Beatriz går F
och säger att hon har haft 6 stycken kvinnliga föreläsare men att hon har haft
fler föreläsare som heter Peter.
Mikael påminner om diskrimineringsenkäten som de skapade. Beatriz säger att
det vore bra om den lades upp på F-tek. Hugo säger att det låter bra och att
den har kommit ut i nyhetsbrevet.
Sanna säger att F6 skall arbeta med trygghet på sina arrangemang i år och att
de har snackat med GasqueK om att få en telefon i garderoben på Gasquen.
Örnen säger att det finns en där nu. Mikael säger att vi har rekordmånga
sektionsaktiva tjejer trots rekordlåga intagningar de senaste åren. Nils säger
att rådet har tagit upp det som ett problem för anställning. De vill att folk tar
sommarinterships och dylikt vilket man ofta inte har tid för som sektionsaktiva.
Jonas tycker att det är en bra kurs i social kompetens att vara aktiv.
Nils frågar om JämF kan sätta upp posters för Trygg på Chalmers i Focus.
Mötet tycker det är bra med posters. Mikael säger att han har hört att endast
5 personer från F och TM någonsin har kontaktat dem. Mikael säger att han
även vill se tygghetslappar som de på mottagningen på alla arrangemang med
alkohol. Nummer kan vara bland annat till de som arrar.

§6 Flipper Foc säger att deras verksamhetsplan innehöll att de skulle sälja två flipper och
köpa in ett nytt. Han vill därför säkerställa att de kan göra det. Erik säger
att om det är det som står i verksamhetsberättelsen så borde det inte vara
några problem. Det enda är om vi vill klara upp ägandesituationen först. Jonas
berättar att de har hittat kvitton och att det står att pengarna kommer från
Foc på dem, men han säger även att situationen är rörig på kontona. Utdraget
för att köpa flipperspelet på står det Focumateriet på men det står även en
stor insättning som vi inte vet vad de kommer från och det är möjligt att det
gjordes på det viset för att ha alla pengar på ett ställe.
Mikael säger att sektionen nog äger dem genom något som kallas godstrosför-
värv. Det innebär att eftersom vi tagit hand om dem, sålt och köpt dem utan
klagomål från de som kanske äger dem så har dem tillfallit sektionen.
Jonas säger att det inte finns en revisionsberättelse för Foc under de år som det
handlar om. Erik säger att vi borde avvakta till det är mer utrett men att de
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kan börja leta köpare. Jonas säger att sektionsmötet har öronmärkt pengarna
från försäljningen till ett nytt flipperspel åtminstone i år. Hugo säger att han
tänker att det tekniskt sätt är rätt men att det inte var förstått av majoriteten
av mötet.

§7 Övriga frågor

§7.1 Evenemang med FFF Putt har fått ett mejl från GU-fysik om ett möte för att diskutera ett evene-
mang. Det är FFF som vill ha ett möte. Nils förklarar att det är doktorandernas
arbetsmarknadsgrupp och säger att doktoranderna vill bidra till att fler söker
doktorandtjänster. Putt säger att allt kring mejlet och mötet är rätt så oklart.

§7.2 Borden Lucas frågar vad vi skall göra med borden. Han säger att de nu står i skydds-
rummet. Mötet tycker vi borde försöka sälja dem. Han frågar om vi kan ha dem
i skyddsrummet tills vi gör oss av med dem. Mikael säger att Joy, en ansvarig
från högskolan, kommer att kontakta honom då men säger att det är okej om
de sätter en lapp om att de skall bort snart.

§7.3 Farmkorridoren Erik har fått ett mejl om gällande FARM-korridoren. Jonathan har blivit kon-
taktad av folk som inte gillar att vi använder rummen där utan att boka eller
att vi äter där. Erik säger att han har frågat hur vi kan boka men att de inte
har svarat. Han tycker inte att vi skall vara där tills det har rett ut sig. Mikael
säger att det kostar pengar att boka. Sanna säger att Joy har frågat henne vem
som är ansvarig för FARM-rummet. Marcus säger att FARM har koll på det.

§8 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:00!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Felix ”Putt” Uddén
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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